
Styremøte NKF, mandag 11. desember 2023

Møte: TEAMS fra  kl 20
Til stede: Svein Clausen, Øyvind Reinartsen, Bjørn-Petter Åsheim, Svein Ødegård,
Arild Gundersen, Geir Klepaker, Roger Lie, Ivar Østli, Bjørn Egeland
(Svein C mottatt SMS fra Heidi: Som meldte hun dessverre ikke fikk til å være med)
______________________________________________________________________

Sak 63/2023 - Protokoll/ref. styremøte, Bergen, 3.11.2023

Referat over saker behandlet, 54 - 62/2023
Utsendt 22.11.23, og godkjent. Er lagt ut på NKFs nettside under møtereferat.

______________________________________________________________________

Sak 64/2023 - Utsendt brev/invitasjoner vedr. LU/NM-2024

Dansk og svensk forbund er invitert pr E-post (til lederne), sendt 05.12.2023

Tilbakemelding: Gitte og Michael Ostermann bekrefter mottatt, og blir representanter

Kenneth Hagström bekrefter mottatt, og mer info vil snart komme
______________________________________________________________________

Sak 65/2023 - NKFs Årsmelding

Gjennomgang av utsendt forslag til alle, sendt 23.11.23, 14 sider

Merknader og tilføyelser til «faste» sider og årsmeldingen på følgende sider:

Diverse «små-endringer» rettes opp på sidene 2 til 6
og likeså noen «små justeringer» på sidene 9 til 13
Ny korrektur vil bli utsendt til alle i løpet av uke 51

Merknader og tilføyelser til styrets arbeidsplan på side 14: Ingen, legges fram som før

______________________________________________________________________

Sak 66/2023 - Årsrapporter fra utvalgene, inn på sidene 15 - 20

A) Data: Årsmelding mottatt

B)  Dyrevelferd: Årsmelding mottatt

C)  PR- og info: Årsmelding mottatt

D)  Sport: «ikke mottatt»

E) Standard: Årsmelding mottatt og også med inkludert mandatbeskrivelse

______________________________________________________________________



______________________________________________________________________

Sak 67/2023 - Innkommet en sak til behandling på Forbundstinget

Fra Dommergruppen, lovendring: Ønsker inntatt en pressisering/tillegg i §21, som pr nå
lyder slik: § 21. Opphør av dommerautorisasjon
Dersom en dommer etter innkallelse, uten gyldig grunn, unnlater å møte til en utstilling i løpet av et kalender-
år, kan autorisasjonen inndras. Dersom dommerens medlemskap i NKF ikke er betalt, kan autorisasjonen
inndras. Likeledes kan en autorisasjon inndras dersom en dommer to ganger på rad ikke møter frem og del-
tar på hele dommergruppens konferanse. Autorisasjon kan fås tilbake ved at ny dommerprøve avlegges.

Med ønsket tillegg blir §21 lydende slik:

§ 21. Opphør av dommerautorisasjon
Dersom en dommer etter innkallelse, uten gyldig grunn, unnlater å møte til en utstilling i løpet av et kalender-
år, kan autorisasjonen inndras. Dersom dommerens medlemskap i NKF og kontingent til Dommergruppen
ikke er betalt, kan autorisasjonen inndras. Likeledes kan en autorisasjon inndras dersom en dommer to gang-
er på rad ikke møter frem og deltar på hele dommergruppens konferanse. Autorisasjon kan fås tilbake ved at
ny dommerprøve avlegges.

Fremlegges for Forbundstinget med innstilling fra styret: Støtter forslaget
______________________________________________________________________

Sak 68/2023 - Fremtidige landsutstillinger

Ikke innkommet noen søknader. Styret tar en «spørre-runde» for å høre om det kan være
aktuelle arrangører. Ved behandling av saken på Tinget, må det fremkomme at styret gis
fullmakt til å avgjøre/godkjenne fremtidige arrangører.

______________________________________________________________________

Sak 69/2023 - Planlegging av Forbundstinget
Åpning og konstituering:

1) Åpning

2) Møteleder

3) Sekretærer:

4) Desisorer

5) Tellekorps

6) Styrets forslags

7) Avslutning
______________________________________________________________________

Sak 70/2023 - Budsjett og kontingent for 2025

Kontingent 2025 - fremlegges med satser uten endringer og med følgende forslag:

Senior kr 560      Junior kr  380    Fam. kr  230     Fam.pk. kr 1250   Abon./direkte kr 650

______________________________________________________________________

punktene
fra 1 til 7

gjennomgått



______________________________________________________________________

Sak 71/2023 - Eventuelle forslag til Forbundstinget fra styret/utvalg

Sentral innkreving av kontingent:
Programmer/løsning for dette må ses videre på og tas dermed ikke opp som noen
sak på Tinget nå.
Svein Ø har innhentet info fra sitt idrettslag (en løsning ser ut for å bli «for dyrt»)
Svein Ø har forhørt seg med Rasefjærfeforbundet:
De bruker et «gammelt system» som ikke er noe for framtiden.

Sportsutvalget:
Vandrepokaler, nye regler / fremtidige «planer»
Sportsutvalget har foreløpig ikke kommet frem til noe om hva som kan være «den
beste løsning» og pokaler vil nok gå videre som tidligere, men dette vil jobbes med
fram mot romjula.
Arild G opplyste om 9 rasepokaler som er utgått, hvor det er vurdert om at ikke
alle disse 9 blir satt opp på nytt, men det er ikke tatt stilling til om hvilke som
foreløpig skal utgå og hvilke som skal settes opp på nytt.

Svein C opplyste om et forslag som er innsendt fra Johnny Lyshaug, noe som var
ukjent fra utvalgsmedlem Arild G., og dette må ses videre på.

______________________________________________________________________

Sak 72/2023 - Annet aktuelt eller eventuelt

A) Vedr. Tingdokumentet må det tas noen avklaringer pr e-post eller ev et teams-møte
i løpet av uke 52 «romjulen»

B) Unntatt offentligheten


